

Decanter

the world's best wine magazine

Château de La Commanderie Cuvée Rubis 2022 Lalande-de-Pomerol



Single Tasting

92 / 100

Tasted by : **Georgina Hindle**
(at Derenoncourt Consultants, 05 April 2023)

Drinking windows : 2025 - 2040

Beautiful fresh and floral aromas, lively and expressive on the nose. supple and clean, straight and linear with lovely finesse in terms of aromatic expression and bite to the black bramble fruit. Mineral and chalky with sticky dark liquorice and salty chocolate tannins given lift by cool blue fruit. Clean with an appealing weight overall. harvest 12 - 30 september. Ageing 18 months; a mixture of 500L barrels (new, one wine, cement tank and amphora).

De beaux arômes frais et floraux, un nez vif et expressif. Souple et net, droit et linéaire avec une belle finesse dans l'expression aromatique et du mordant sur les fruits noirs sauvages. Minéral et crayeux, avec des notes de réglisse noir et des tanins de chocolat salé relevés par des fruits frais croquants. Propre et équilibré, avec un potentiel de garde attrayant. Elevage 18 mois, en fûts de 500L (neufs, un vin), cuve ciment et amphore.

